

主日崇拜程序

序 樂		司琴
Prelude		Pianist
唱 詩	我敬拜祢	會眾
Praise	I Worship You 在主愛中	Congregation
禱 告		領會
Prayer		Liturgist
致 敬		青年&兒童
Salutation		Youth & Children
讀 經	箴言 1:8-9; 6:20-23	會眾
Scripture	Proverbs 1:8-9; 6:20-23	Congregation
兒童主日學開始 Children are dismissed for their Sunday School		
證 道	母親的法則	劉再生牧師
Sermon		Rev. Solomon Liu
唱 詩	我敬拜祢	會眾
Praise	I Worship You	Congregation
奉 獻		David Wei
Offertory		Jack Jiang
報 告		領會
Announcements		Liturgist
彼此問安	我以主的愛真誠來愛你	會眾
Greetings		Congregation
三 一 頌		會眾站立
Doxology		Congregation
祝 禱		劉再生牧師
Benediction		Rev. Solomon Liu
阿 們		會眾站立
Amen		Congregation

本週事奉表(2010年5月9日 10:30AM) 母親節

證道 Sermon	劉再生牧師	兒童照顧 Children Care	暫 停
翻譯 Interpreter	盛亦煒執事	成主班 Adult	暫 停
領會 Liturgist	何森泉執事	兒主班 Children	暫 停
翻譯 Interpreter	盛亦煒執事		
司琴 Pianist	Scott Tong		
招待 Usher	陳慕全 / 葉玉卿	午 餐 Lunch	弟兄們備餐
Power Point	暫 停		
音控 Audio	劉智輝弟兄	5/14 週五團契 領會	林 怡姊妹
司獻 Offertory	David Wei Jack Jiang	Friday Snack	杜一平姊妹 錢 鷹姊妹

報告事項

- 今日為母親節，祝福每一位母親佳節快樂，每天都有平安、喜樂。
- 歡迎初次蒞會參加崇拜的來賓與弟兄姊妹，願主賜福。
- 上主日有郭容娣老姊妹伉儷(謝玉蓮姊妹母親，自廣東來)初次參加崇拜，感謝主，願主保守賜福。
- 午餐後舉行五月份慶生會，請參加。
- 週三(5/12)禱告會分區舉行，請擇一參加。
- 週五(5/14)團契聚會為觀賞劉同蘇牧師福音影片，請參加。
- 本週請為五個家庭(肢體)代禱——馮蓓蒂姊妹家、楊慕生弟兄家、楊錦花姊妹家、楊少華弟兄家、葉衛平弟兄家。
- 第五主日(5/30)為信徒見證主日，請預備心為主見證。
- 為建堂工作迫切代禱，求主保守——* 工地北邊大排水溝NRH市府已開工修理，預計二週；我工地北側土地補強工程，待市府工程完工後設計施工；* 西側車道與停車場工程正進行中；* 鋼鐵結構組建工程；* 氣候、工程進度與工地安全；* 建堂經費需要。
- 為中國短宣事奉及隊員代禱——A隊(6/19-7/4)古柏恩執事、古瑪麗姊妹、王苑姊妹、童依、童樂；B隊(7/1-19)陳慕全弟兄、葉玉卿姊妹伉儷。
- 為(8/11-17)溫哥華青宣夏令營代禱。青宣隊員訂5/30(主日)午餐時間舉辦募款義賣，項目包括臨時祿姆、自製西點等，請參加、支持。
- 饒敏西姊妹在Duke University的畢業典禮將於5/18舉行，感謝主，求主為她預備深造道路。
- 肢體關懷與代禱：* 為身體欠安的肢體代禱——魏忠友執事腰椎手術之安排、古柏恩執事癒後、Hershel弟兄母親、陳紫屏姊妹。* 為暑假遠行肢體代禱——為陳彩平姊妹在台灣、楊慕生弟兄伉儷週四赴歐洲、吳斌姊妹在上海。* 為劉艷飛姊妹、Hannah Krueger 妊娠代禱。* 為學生期末課業代禱。* 為在外地學子代禱——周華、何蘊琴、劉碩、劉昂頓、劉明輝、張光睿、饒敏西、張怡安、姜悅、衛晨。

May, 12, 19, 26	Lewisville 東北	North 北區	South 南區
Prayer Meeting	Ernest Wu	David Yip	Alan Yam
週三家庭禱告會	吳文正執事家	葉衛平弟兄家	任偉良執事家

Announcements

- Happy Mother's Day to every mother, may all the days fulfilled with joy and peace.
- Welcome friends, brothers, and sisters who are worshipping with us for the first time. May God bless you.
- Last Sunday, we had Sis. Rong Di Guo and her husband (Sis. Yulian Xie's mother, came from GuangDong) came to worship with us for the first time, thank Lord, may He bless them.
- After lunch, we will celebrate May birthdays, please join us.
- This Wednesday (5/12) prayer meeting will be held in different houses, please chose to attend.
- This Friday (5/14) fellowship meeting will be watching Rev. Tongso Liu's

榮耀華人浸信會

Glory Chinese Baptist Church

二〇一〇年五月九日 May 10th, 2010

- gospel film, please attend.
- Please pray for these five families this week: Sis. Jessica Feng and family; Bro. Chisheng Yang and family; Sis. Jenny Yang and family; Bro. Shaohua Yang and family; Bro. David yip and family.
 - The fifth Sunday will be believers testimony Sunday, please prepare your heart to testify God.
 - Please continue to pray for the church building: * The repair construction of drainage wall has started to process by city on last Wed.; * Our soil protect construction will be following. * A portion of west fire lane had been done, west parking lot will continue on next week. * Steel building structure construction. * Appropriate weather, construction progress and safety. * Funding needs.
 - Pray for China short term mission: * A team (6/19-7/4) Dennis & Mary, Yuan Wang, Scott and Betty. * B team (7/1-19) Bro. & Mrs. C.H Chernly.
 - Please keep praying for Vancouver Youth Mission Camp on Aug 11-17. The Vancouver Mission Team is hosting a service/items auction on 5/30 during lunch time. Items vary from babysitting service to homemade cookies. We welcome donations of any kind! Please stay for the auction to support mission team! See Matt/Nancy/Vicky for more detail. °
 - Sis. Minxi Rao's graduation of Duke University will be held on May 18th, thank Lord, may Lord guiding her further education.
 - Intercessions: * Those who are in physic weakness: Deacon John Wei's spine surgery arrangement; Deacon Krueger's recovery; Bro. Hershel Johnson's mother; Sis. Joyce Chan; * Pray for travel in summer: Bro. and Mrs. Chisheng Yang's trip to Europe this week; Sis. Julie Feng in Taiwan; Sis. Bin Wu in Shanghai. * Sis. Yanfei Stanoscheck and Sis. Hannah Krueger in pregnancy. * College students away from home: Robbie, Michael, Ondy, Bob, Isaac; Sis. Vicky, Minxi, Joy Chang, Joy Jiang, Lucy.



上週統計 Last Week's Statistics (2010年5月2日)

主日崇拜 Sunday Worship	110人	姊妹會 Women Group	18人
禱告會 Prayer Meeting	7人	週五團契 Friday Fellowship	42人
奉獻 General Offering 3700; Building 520; Vancouver 650; China 1000; Printer 200			

下週事奉表 Next Week's Services (2010年5月16日)

證道 Sermon	Deacon D Krueger	兒童照顧 Children Care	任偉良執事
翻譯 Interpreter	David Yip	成主班 Adult	劉再生牧師
領會 Liturgist	魏忠友執事	兒主班 Children	羅鷺生、葉玉卿
翻譯 Interpreter	任偉良執事		任偉良、Betty
鋼琴 Pianist	David Wei	午餐 Lunch	Mary
招待 Usher	陳慕全/葉玉卿		江航姊妹
Power Point	劉丹輝弟兄		崔洪霞姊妹
音控 Audio	劉智輝弟兄	5/21 週五團契 領會	魏忠友執事
司獻 Offertory	Betty Tong	Friday Snack	湯重蔭姊妹
	Daniel Liu		葉玉卿姊妹

2010母親節快樂

Solomon Liu Pastor 劉再生牧師	(817) 595-5773	3941 Parchman St. North Richland Hills TX 76180-8803 (817) 614-8956 glorycbc.org glorycbc@hotmail.com
Ernest Wu Deacon 吳文正執事	(469) 322-4351	
Dennis Krueger Deacon 古柏恩執事	(817) 551-7241	
Ivan Ho Deacon 何森泉執事	(817) 346-3278	
Alan Yam Deacon 任偉良執事	(817) 561-4964	
John Wei Deacon 魏忠友執事	(817) 281-6047	
David Sheng Deacon 盛亦煒執事	(682) 502-6131	
Mary Krueger Youth Ministry 古瑪麗姊妹	(817) 551-7241	